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Maastricht, 20 maart 2024 

 

Betreft: Schriftelijke vragen D66 - Dalende vaccinatiegraad onder kinderen. 

 

Geacht college, 

 

Er is een verontrustende trend zichtbaar waarin de vaccinatiegraad onder kinderen in Maastricht sterk aan het 

dalen is sinds 2017 van 94,2% naar 90,9% in het afgelopen jaar. Een hoge vaccinatiegraad is essentieel voor het 

tegengaan van de verspreiding van ernstige infectieziekten als mazelen, de bof, kinkhoest en polio. De huidige 

mazelenuitbraak in Eindhoven laat zien dat gemeenten samen met de Rijksoverheid spoedig moeten ingrijpen 

om meerdere uitbraken te voorkomen.  

 

De gemeente Maastricht is verantwoordelijk voor de uitvoering en financiering van de vaccinaties uit het 

Rijksvaccinatieprogramma. D66 Maastricht heeft de volgende vragen aan het college. 

 

1. Is het college bekend met en kan men een reactie geven betreffende de problematische daling van de 

vaccinatiegraad onder kinderen in Maastricht?  

 

2. Wat is volgens het college de huidige vaccinatiegraad in onze eigen gemeente per leeftijdsgroep?  

 

3. Deelt het college de mening dat de dalende vaccinatiegraad een problematische ontwikkeling is en 

wat gaat het college doen om de noodzakelijk minimale vaccinatiegraad van 90% nu en toekomstig 

waarborgen?  

 

4. De vaccinatiegraad onder kinderen daalt in onze gemeente, kan het college aangeven of zich dit 

specifiek voordoet bij bepaalde doelgroepen of plekken in onze gemeente?  

 



 

5. Hoe gaat het college inzichtelijk maken welke laagdrempelige plekken er in Maastricht zijn om te 

vaccineren?  

 

6. Heeft het college in het verleden acties ondernomen om de vaccinatiegraad op peil te houden en zo 

ja, kunt u dit toelichten?  

 

7. Indien het college geen acties heeft ondernomen de vaccinatiegraad van 90% te waarborgen, kan men 

uitleggen waarom dit niet is gebeurd?  

 

 

8. Deelt het college de mening van D66 Maastricht dat het essentieel is de voorlichting betreft 

vaccinaties te intensiveren en te faciliteren binnen alle wijken van de gemeente Maastricht?  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Paul van de Kandelaar    Miriam Elfassih 

Burgerlid      Raadslid 

D66 Maastricht     D66 Maastricht 

 

 

 

 


